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ses NEN
Dank voor je reactie. Zeer gewaardeerd. Aangezien we vandaag met pers spreken, zijn er zaken die wij volgens jullie
onterecht hebben gesteld m met name het rapport? Wellicht kunnen we daar iets mee.

Tk hoop oprecht dat we (of ik) daar tzt ook over in gesprek kunnen.

Hartelijke groet
5.1.2e

Op vr 16 sep. 2022 om 12:19 schree[NESE <IIEEESI Gminyws ol>

pest JERE

Dank voor je bericht. In reactie daarop het volgende.

Het feit dat VWS niet ingaat op jullie uitnodiging geldt zowel voor jullie gezamenlijk als voor ieder individueel.

Dit heeft twee redenen. In de eerste plaats is het van belang dat Minister Helder eerst de Tweede Kamer informeert voordat

haar ambtenaren eventueel in gesprek gaan met betrokkenen bij het RGA-onderzoek. De tweede reden is van een andere aard.

IEEEEH heeft in e-mails aan mij diverse keren laten weten dat hij van mening is dat VWS niet zorgvuldig jegens jullie heeft

gehandeld. De eerlijkheid gebiedt te zeggen dat VWS iets soortgelijks ervaart in jullie benadering van VWS. Het rapport van

Deloitte laat daar een aantal voarbeelden van zien. Dat maakt dat VWS er op dit moment geen vertrouwen in heeft dat het door

jullie beoogde gesprek op een integere wijze zal verlopen. We sluiten niet uit dat een dergelijk gesprek in de toekomst wel tot

de mogelijkheden behoort.

Met vriendelijke groet,

5 5.1.2e

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

esiSEKETI

E-mail:BEu
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Van: mail. com>
Verzonden: donderdag 15 september 2022 14:46

minvws.nl>

Onderwerp: Re: Brief RGA

Best JERE

Dank voor je reactie. Ook van mij even een reactie terug. Ik vind het oprecht jammer dat we niet in gesprek kunnen. Geldt

dit voor ons gezamenlijk zowel als individueel? Indien ook als individueel, zouje dan kunnen/willen toelichten waarom

er niemand van VWS is die met mij een gesprek aan zou willen gaan?

Ik zou dat persoonlijk enorm waarderen, zowel de uitleg. als nog liever een gesprek uiteraard.

Hartelijke groet,

Op wo 14 sep. 2022 om 10:49 schreef[IESE <BIEEEDIN @minvws nl>:

In reactie op onderstaande email het volgende. VWS heeft zich beraden over jullie uithodiging tot een gesprek. De uitkomst

daarvan is dat VWS niet zal ingaan op de uitnodiging.

Wel zal ik JERELR- Kort voordat het rapport openbaar gemaakt wordt- daarover informeren.

Met vriendelijke groet,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
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E-mail: BER on

Mobiel:

5.120 [RTA

Van: SEE @gmail com>

Verzonden: dinsdag 6 september 2022 17:57

minvws.nl>; minvws.nl; mail.com

: )email.com>

Beste[CEE

N.a.v. de afronding van het rapport van Deloitte dat -zover wij hebben begrepen- gisteren is aangeboden aan het ministerie

van VWS sturen wij namens RGA BV (en ook vanuit ons persoonlijk) bijgaande brief met een open en welgemeende
uitnodiging tot gesprek.

We hopen vanjullie te horen.

Mede raneanINEXECN« IEEE.


